
P R O T O K Ó Ł 
Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO ODBYTEGO W DNIU  6.09.2023 R.  

W SOŁECTWIE RADOGOSZCZ 
 

1. Termin, miejsce i zakres zebrania wiejskiego podano do wiadomości publicznej poprzez 
opublikowanie na stronie internetowej Gminy Osiek, profilu Gminy na FB, w systemie 
powiadomień BLISKO oraz wywieszenie ogłoszeń na tablicach ogłoszeń w Sołectwie. 

2. Zebranie wiejskie rozpoczęło się o godzinie 1630 i trwało do godziny 1740. 

3. W zebraniu uczestniczyło 15 osób (w załączeniu lista obecności). 

4. Zebranie prowadziła Sołtys pani Justyna Kruk. 

5. Sołtys dokonała otwarcia zebrania i przedstawiła porządek zebrania. 

1) Sprawozdanie z działalności Sołectwa.  

2) Omówienie bieżących spraw i potrzeb Sołectwa oraz realizowanych inwestycji w Gminie 
i realizacji wniosków składanych przez mieszkańców Sołectwa. 

3) Konsultacje w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Radogoszcz (odrębny protokół). 

4) Dyskusja i wolne wnioski. 

Dyskusja dotyczyła:  

- kontroli szamb i konieczności wywozu nieczystości 3 razy w roku gdy nieruchomość 
zamieszkuje 1 osoba,  

- ośrodka zdrowia i działalności stomatologa, który nie wykonuje wszystkich zabiegów 
i odsyła do innych – jest to po za zarządem Gminy,  

- braku urządzonej plaży i pomostu w Trzebiechowie, który jest w złym stanie technicznym, 
a gmina nie jest właścicielem terenu, nie ma dojazdu, więc nie może inwestować środków 
publicznych, mieszkańcy mogą porozumieć się z Nadleśnictwem i właścicielem jeziora, by 
wyremontować we własnym zakresie, może Gmina urządzi w tym miejscu zbiornik ppoż? 
Wówczas można by zainwestować środki publiczne i przy okazji zagospodarować teren,   

- odśnieżania dróg wewnętrznych, bo letnicy planują tu przebywać zimą – nie ma takiej 
możliwości, chyba że we własnym zakresie i po realizacji odśnieżania dróg gminnych, 

 
Złożono wnioski: 

- o wyrównanie drogi do Trzebiechowa i w centrum, zasypanie dziur, 

- uporządkowanie numeracji i tabliczki z numerami domów w Trzebiechowie, 

- montaż tablicy ogłoszeń przy świetlicy, 

- montaż klimatyzacji w świetlicy. 
 

6. Zakończenie zebrania. 

 

Protokołowała       Przewodnicząca obrad 

      Joanna Gniewkowska                                           Justyna Kruk 


